
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-11, § 33 

 

 Tid: 11 december 2008 kl 14.00 – 14.35 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 18 december 2008 

  

 

Jan Tigerstöm Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m) §§1-17, §§19-39 

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §18 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 33 

Markanvisning för bostäder inom del av fastigheten Skarpnäcks gård 1:1 i 

Bagarmossen till Svenska Bostäder 

Dnr E2008-513-01882 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt förslag av ordföranden Petter Lindfors m fl 

(m) och ledamoten Gulan Avci (fp): 

 

1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Det är positivt att med föreliggande förslag tillföra välbehövliga bostäder i ett bra läge 

med närhet både till kommunikationer och rekreationsområden. 

Exploateringsnämnden anser att området lämpar sig väl för en något högre 

exploateringsgrad och förespråkar därför att den föreslagna byggnationen bör omfatta 

60 lägenheter. I den kommande utredningen av parkeringsfrågan ska ett p-tal om 1,0 

platser per lägenhet eftersträvas. 

 

Ärendets handling  

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 17 november 

2008. I utlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

1. Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder inom del av fastigheten 

 Skarpnäcks gård 1:1 till Svenska Bostäder och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 markanvisningsavtal enligt förslag i utlåtandet. 

2. Nämnden hemställer hos Stadsbyggnadsnämnden om ändrad detaljplan för 

 området. 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och ledamoten Gulan Avci (fp) föreslog: (se 

 beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) ställde sig bakom kontorets 

förslag. 

 

3) Ledamoten Emilia Hagberg (mp) föreslog följande: 

1. Kontorets förslag till beslut avslås. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Förslaget är ett tydligt exempel på bristande helhetsplanering. Förslaget innebär 

intrång i naturmark. I första hand ska nya bostäder placeras på redan exploaterad 

mark och i stadsutvecklingsområden. Det behöver byggas en större andel 

hyresrätter, därför bör exploateringskontoret aktivt arbeta för att hitta lämpliga 

platser för nya bostäder på redan exploaterad mark 

 

4) Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) föreslog följande: 

1. Ärendet bifalls delvis. 



  

2. Därutöver anförs följande: 

 

Markanvisningen innebär intrång i ett skogsområde. Vänsterpartiet anser att de 

föreslagna husen ska placeras direkt vid parkeringen och inte inkräkta på 

skogsområdet. Vidare anser vi att två punkthus i tre våningar är lämpligt i området. 

Parkering måste lösas med garage under jord, inte på gatumark. Den 

grönkompensation som föreslås är inte tillräcklig då det inte innebär en reell 

grönkompensation utan bara upprustning av befintligt grönområde. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt förslag av ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och ledamoten Gulan Avci (fp). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) med hänvisning till kontorets förslag. 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i förslaget från (mp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


